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Sak: MIDLER ØREMERKET NYTT BRYGGEANLEGG 

I årsmøte 2016, samt tidligere årsmøter, har det blitt fattet vedtak at deler av overskuddet fra Bedriftsseilasen skal 
øremerkes nytt bryggeanlegg på Slippen. Bakgrunnen for forslaget til dette er at eksisterende brygge er av en slik 
karakter at den snart må fornyes.  

Arbeidet med ny områderegulering for Hankøsundet er i dag i en fase hvor planen er lagt ut på høring. En av 
konsekvensene for seilforeningen i ny områdeplan er muligheten til å bygge et utvidet bryggeanlegg. 
Områdeplanen Høringsprosessen står nå for tur og arbeidet med å svare opp høringsuttalelser vil også kreve en 
del midler fra foreningen. Til årsmøtet i 2018 ble det anslått en gjenstående kostnad med områdeplanen på 
mellom 150-200.000,-. Det har hittil blitt belastet 150.000,- og i tillegg avsatt 60.000,- i budsjettet for 2019. Dette 
er kostnader som går utover klubbens øvrige aktiviteter og har blant annet ikke gjort det mulig å gå til anskaffelse 
av en ny og større RIB (som det er behov for).  

Forslaget fra styret er at inntil kr. 210.000,- av de øremerkede midler til bryggeanlegg kan disponeres til å dekke 
kostnader som har medgått og som vil medgå gjennom 2019 til arbeider med områdeplanen. 
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